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Ledamöter: Gun Sandqvist (PRO)
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Marianne Elinsdotter (PRO)
Kerstin Tovesson (PRO)
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Britten Linnaeus (SPF Seniorerna)
Boel Holst (PRO)

Tjänstepersoner:  Odini Nzeribe, avdelningschef ÄO  
Christina Lindström, controller 
Beställarenheten för äldre 

 

Ej närvarande: Per Rudin (PRO)
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§ 1 Mötets öppnande
Ordförande Gun Sandqvist öppnar mötet. 

§ 2 Val av justerare
Pensionärsrådet utser Gun Sandqvist och Astrid Kågedal 
att justera protokollet via e-post 19 maj 2021. 
 
§ 3 Godkännande av dagordning 
Pensionärsrådet godkänner dagordningen. 

§ 4 Anmälan av justerat protokoll från den 12 april 2021 för 
Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd.
Protokollet lades till handlingarna.

§ 5 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde   
Pensionärsrådet går igenom ärende 7-30

Ärende 7) Tertialrapport 1 2021 för Södermalms stadsdelsnämnd
Odini Nzeribe gjorde en genomgång av bland annat de tre nya 
stadsövergripande indikatorerna.

 Digital nattillsyn ska införas och på förvaltningen 
kommer det provas/genomföras först på Hornstulls 
servicehus.

 Smarta lås inom hemtjänsten som innebär en enklare 
nyckelhantering. Nya låskolvar ska installeras för en 
elektronisk nyckel som är kodad. Planerad start är kvartal 
4 2022.

 Digitala inköp är infört och målet är att 20 % i egen regi 
skall beställa matvaror digitalt. Hemtjänstpersonalen på 
Hornstulls servicehus och den kommunala hemtjänsten 
hjälper till att beställa matvaror digitalt från Mathem.

 Indikatorn gällande personalkontinuitet är ett fortsatt 
fokusområde som enheterna arbetar kontinuerligt med. 
Förvaltningens hemtjänst i egen regi genomförde en egen 
mätning av kontinuiteten i februari (2021) med ett resultat 
på 10,6. Stadens snitt för år 2020 låg på 11,5 för både 
egen och privat regi.

§ 6 Information från avdelningschefen
 Odini informerade om rekryteringar, sommarplanering 

och personalsituation som ser bra ut inför sommaren.
 Klara rekryteringar är vårdlärare, kurator, 

kvalitetsansvarig sjuksköterska och hälsopedagog.
 Nya biträdande enhetschefer på Magdalenagården och 

Katarinagården är under rekrytering, chefskonsulter på 
plats under pågående rekrytering 
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 Jessica Lind som är ny medicinskt ansvarig sjuksköterska 
börjar idag.

 En matsal på Hornstulls servicehus har inrättats för 
personer med demenssjukdom som får äta i mindre 
grupper tillsammans.

 Ingen med Covid på våra boenden just nu.

§ 7 Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende 
 Katarinagården/Britten Linnaeus har ringt och frågat om 

hur läkarkontakten fungerar. De har Familjeläkarna och 
det fungerar bra.

 Bergsund/Cecilia Söderman har haft kontakt med 
Bergsund och har bokat tid för att besöka dem. De har 
samma läkare från Capio Legevisitten som kommer varje 
torsdag. 

 Sofiagården/Gun Sandqvist har haft kontakt med Karin 
Thune. Sofiagården har en ny läkare som kommer varje 
onsdag. De har en del problem med anhöriga som vill 
komma på besök och inte följer restriktionerna.

 Hornskroken/ Kerstin Tovesson ska till Hornskroken på 
onsdag.

 Hornstull/ Astrid Kågedal har haft kontakt med Hornstulls 
servicehus som har Capio Legevisitten och som fungerar 
bra.

Astrid Kågedal skickar ut en fråga per e-post som ska ställas till 
respektive vård- och omsorgsboende av kontaktpersonerna 
gällande digitalisering.

§ 8 Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll
 Inget protokoll har kommit.

§ 9 Information om inkomna handlingar
 Inga inkomna handlingar 

§ 10 Övriga frågor
 Christina Lindström trycker upp pensionärsrådets folder 

och skickar ut till alla efter önskemål. 

 Avdelningen återkommer nästa sammanträde med förslag 
på arbetssätt för att pensionärsrådet ska kunna komma in i 
ärendeprocessen kring exempelvis remisser på ett tidigare 
stadium.

 Gun Sandqvist framförde att man vill ta del av de skäl 
som angetts till sökande som inte har beviljats 
omsorgsboende under åren 2018-2020. Odini Nzeribe 
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föreslog att vi börjar med att bjuda in Indra Jacobsson för 
att redogöra för processen kring avslag och presentera 
statistik och orsaker i ärendet.

§ 11 Nästa sammanträde
Måndag 7 juni klockan 09.30 -12.00 via Skype
Astrid Kågedal bjuder in Heidi Englund, strateg på 
stadsledningskontoret till sammanträdet för att informera om en 
”Äldre vänlig stad”.

Personer som ska bjudas in till höstens sammanträden.

 Enhetschef Indra Jacobsson, beställarenheten för ÄO
Information om handläggning, beslut, överklagan och domar.
 Medicinskt ansvarig sjuksköterska (MAS) Jessica Lind

§ 12 Mötets avslutande
Ordförande avslutar mötet.

Vid protokollet

Christina Lindström
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